

## Circular No. (5) 2020

### To All Private and public Healthcare Facilities

Date: 16 MAR 2020

Due to the current global situation with the Corona virus (COVID 19) and the demand on healthcare services and providers, NHRA would like to inform all healthcare facilities that any professional license applications submitted to NHRA will be fast tracked within the system. All applications will TEMPORARILY be accepted without Dataflow Reports or Good Standing Certificates (if difficult to obtain).

For the online application process please attach the proof of payment for Dataflow and proof of request for a good standing certificate in the sections of Dataflow report and good standing certificate attachments. The applicant will have a period of 6 months to provide the Dataflow reports and good standing certificates.

In the event that a negative dataflow report or a negative good standing certificate is received NHRA holds the right to revoke the license immediately.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

## تعميم رقم (5) لسنة 2020

### إلى جميع المؤسسات الصحية الخاصة والعامة

التاريخ: 16 مارس 2020م

نظرًا للوضع العالمي الحالي مع فيروس كورونا (COVID19) والضغط المتزايد على مقدمي خدمات الرعاية الصحية، وحرصاً من الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية بتيسير عملية طلب تراخيص المهنيين الصحيين فإنه سيتم تتبع وإنهاء جميع طلبات التراخيص إلكترونياً في أسرع وقت ممكن. كما أنه سيتم قبول جميع الطلبات مؤقتاً بدون تقارير Dataflow أو شهادات حسن السيرة والسلوك (إذا كان من الصعب الحصول عليها حالياً).

لعملية التقديم الإلكتروني، يرجى إرفاق إثبات الدفع لـ Dataflow وإثبات طلب تقديم للحصول على شهادة حسن السيرة والسلوك في القسم المخصص لذلك في النظام الإلكتروني. حيث سيتم منح مقدم الطلب فترة 6 أشهر لتقديم تقارير Dataflow وشهادات حسن السيرة والسلوك.

كما تنوه الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية أنه في حال استلام تقرير Dataflow أو شهادة حسن السيرة والسلوك بعد ذلك سلبي النتيجة، فإنه يحق للهيئة إلغاء الترخيص وسحبه على الفور.

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي